
  

Møtereferat FAU – Justvik Skole  
 

10.11.22 kl. 18.30 | Møtet ble startet av: Edward Milsom, FAU Leder  

 

Tilstede: 1. trinn: Ellen Buestad, 2. trinn: Fredrik Kjærgaard, 3. trinn: ingen, 4. trinn: Silje Marie 

Grosås (A), Angel Enger (B) og Marie Bentsen (vara A), 5. trinn: Elizabeth Christensen, 6. trinn: Aina 

Jacobsen, 7. trinn: Maria A. Kuz og Camilla Bergum. Rektor: Anne Marie Mauland Mansoor, FAU 

leder: Edward Milsom 

 

Møtets Agenda:  

 

• Godkjenning av referat  

• Informasjon fra rektor  

• Nasjonale prøver- mulige FAU- tiltak som kan støtte lesing på skolen 

•  Kommunikasjon innad i FAU-gruppen og i foreldregruppen 

•  Økonomi og innkjøp 

•  Eventuelt   

 

  

 

Sak 17 22/23 Godkjenning av referat 

• Godkjent 

 

 

Sak 18 22/23 Informasjon fra rektor 

 

• Dato for julegudstjeneste og alternativt opplegg blir 15 desember 2022 

• Elevundersøkelsen for 5,6 og 7 trinn er i gang 

• Det blir og foreldreundersøkelse i år. Det kommer melding om dette i Visma. Rektor 

oppfordrer alle foreldre til å svare, for å sikre et mest mulig fullstendig resultat. 

• Det ønskes innspill angående godteri for elevene på siste skoledag før jul. FAU holder seg til 
anbefalingen om maks 30 kroner til godteri per elev. 



• Lærere får mange henvendelser på kveldene fra foreldre. Rektor oppfordrer alle foresatte til 

å tenke seg litt om før en sender melding på ettermiddager og kvelder, og heller sende i 

arbeidstiden til lærerne. Man bør heller ikke forvente at lærerne er tilgjengelig og svarer til 

alle døgnets tider. 

 

 

Sak 19 22/23 Nasjonale prøver- mulige FAU- tiltak som kan støtte lesing på skolen 

 

• En del elever sliter med lesing. Det ønskes innspill fra FAU på dette. Forslag som blir nevnt er 

lesekonkurranse, forfatterbesøk og bokdagen. Bokdagen trekkes frem som et godt forslag, 

her kan FAU muligens bidra litt i forhold til premier/innkjøp.  

 

 

Sak 20 22/23 Kommunikasjon innad i FAU gruppen/foreldregruppene 

 

• Forslag om at Grete kan sende ut Visma melding når det skjer noe i klassen slik som for 

eksempel ved foreldrenettverk. Dette for å sikre at alle foreldrene får beskjed. 

• I FAU fungerer Facebook gruppen fint for intern kommunikasjon. 

 

 

Sak 21 22/23 Økonomi og innkjøp 

 

• Behov for mer penger til FAU. Kan det hentes noe fra 17 mai inntektene? Forslag om 10% av 

inntektene fra og med skoleåret 2023/2024. 

• Droppet foredragsholderen som har vært inne tidligere år i forbindelse med det første årlige 

foreldrenettverksmøtet.  

• Det er kommet inn forslag/ønske om å kjøpe inn lydanlegg til skolen til bruk ved 17 mai. 

Antatt kostnad på ca 30 000 kroner. Spørsmål om FAU har mulighet til å bidra med noe her? 

FAU trenger mer informasjon om eierskap, oppbevaring etc. før vi kan ta stilling til det. 

 

 

Sak 22 22/23 Eventuelt 

 

• Skolegenser: Det er kommet henvendelse om elevene på Justvik skole ønsker mulighet for å 

kunne kjøpe skolegensere? FAU har kommet frem til at vi ikke ønsker dette da det fort kan 

føre til utenforskap og kjøpepress. 

• Gevinst reflekskonkurranse: Her er FAU enige om at pizza til vinnerklassen har fungert bra og 

opprettholdes som gevinst. 

• Skal vi fortsette å bruke Lima foto som fotograf ved skolen? FAU kom frem til at vi fortsatt 

ønsker å benytte oss av Lima Foto. 

• Det er kommet henvendelser angående Halloween-feiring og hvordan FAU kan bidra til å 

gjøre den dagen inkluderende for alle elevene. Det konkluderes med at Halloween-feiring 

legges til på årshjulet til alle trinn fra og med neste skoleår.  

 

 

 

Referent: Elizabeth Christensen 



 


